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 Rob Aries over Orthopedische Chirurgie 

Hier kon uw verslaggever niet tegenop.  Je kunt zo hard fietsen als je wilt, je kunt je arme fiatje op volle 

toeren langs de Grolsch Veste jagen, het helpt niks. Je bent net  thuis en de hele presentatie staat al 

online. Geen beginnen aan dus. Wat valt hier nog aan toe te voegen? 

Eigenlijk niet veel. Onze spreker voerde ons aan de hand van zijn sheets langs alle bewegende delen van 

het menselijk lichaam  en liet ons zien hoe alle krakkemige onderdelen met behulp van slimme 

technische oplossingen weer min of meer functioneel konden worden gemaakt. Min of meer, want het 

werd wel duidelijk dat niet alles weer even optimaal zou kunnen zijn, soms met pijn of risico's van 

ontstekingen of ander malheur. Maar wel zeer leerzaam en instructief, vooral ook de fimpjes 

tussendoor. Ik had bijvoorbeeld ooit eens gehoord van een halve knie en kon mij daar niks bij 

voorstellen. Nu werd het duidelijk wat daarmee bedoeld wordt. Ook had ik geen flauw idee wat een cuff 

was, nooit van gehoord. Nu werd het langzaam duidelijk dat vooral mensen van onze leeftijd er toch 

rekening mee moeten houden dat onze cuffs niet zo heel erg sterk meer zijn. Oppassen met  rekken en 

strekken dus. Trouwens, een potje voetballen is ook wat riskanter geworden, zo begreep ik. 

Het was trouwens wel boeiend om te zien, ook in de bijgevoegde filmpjes hoeveel technisch handwerk 

de orthopedie met zich meebrengt, zagen, frezen, boren en timmeren. Gelukkig dat je dat als patiënt 

allemaal niet mee krijgt. Voor de dokter wel een probleem, toenemende doofheid en artrose zijn de 

beroepsziekten van de orthopeed. Staan en boren eisen zo hun tol. 

Voor een aantal leden van onze club was het een schok van herkenning. Er kwamen ook meerdere 

vragen over loszittende onderdelen of toekomstige knelpunten, bij hond of vrouw of zichzelf. Voor een 

enkeling misschien ook een moment om wat rustiger naar een toekomstige operatie toe te leven. Of 

misschien juist niet. 

Terug thuis zag ik in een uitzending van Op1 twee artsen enthousiast vertellen over hun nieuwe vinding. 

Kankercellen bestrijden met niet menselijk virus, uit apenpoep gekweekt. Orthopedie geneeskunde 

grotendeels op manueel niveau tegenover geneeskunde op microniveau, zou je zeggen. Een  boeiende 

wereld allebei. 
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